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Bestyrelsesmøde #22: 9. maj 2017 kl. 19:15 hos Bent 

Deltagere: Jens Emborg, nr. 201 

Erling Vraa, nr. 223 

Claus Hagel-Sørensen, nr. 214 

Niels Kragh Larsen, nr. 219 

Bent Kallemose, nr. 222 

John Hansen, nr. 209 

Afbud: Leif Andersen, nr. 216 

Referent: Niels 

Næste møde: Aftales efter generalforsamlingen 

Forklaringer: 

Sort tekst er fra forrige mødereferat.  

Gennemstreget er afsluttede punkter, hvor teksten udgår i næste referat. 

Blå tekst er nyt i forhold til sidste referat og tilføjet inden bestyrelsesmødet.  

Grøn tekst er mødebeslutninger/nyt fra mødet. 

Følgende punkter tages op på bestyrelsesmødet: 

Referat Godkendelse af referat #21. Referater er tidligere udsendt pr. e-mail. 
Godkendt 

Sommerfest 2017 Er tidspunktet det rigtige? Skal vi evt. udsende et spørgeskema? 
Sommerfesten var en succes. Der var dog mange, som ikke kunne deltage 
denne dag – vi var ca. 1/3 af hvad vi har været de sidste to år. Et par 
grundejere har tilkendegivet, at de fast har en aftale den 3. lørdag i august, 
hvorfor de foreslog, at vi afholder festen en anden dag. Et alternativ kunne 
være i juni. Vi kunne udsende et vejledende spørgeskema sammen med 
indkaldelsen til generalforsamling. 

Vi prøver, som et forsøg, at afholde sommerfesten i juni måned, nemlig 
lørdag den 17/6. Hvis vi får for få tilmeldinger, udskydes sommerfesten 
til 12/8 eller 19/8. 

Sommerfesten skal planlægges i detaljer og indbydelse skal udsendes. 

Niels sender indbydelser ud via e-mail og hjemmeside. 

Claus og Erling står for arrangementet. 

Tidsplan: 
10-13: Arbejdslørdag, John og Erling planlægger arbejdsopgaver 
16: Teltet sættes op 
17: Grillen tændes op 
18: Festen starter 

Grundejerforeningen sørger for salat, grill og fadøl. Man skal selv 
medbringe kød og øvrige drikkevarer 
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Legeplads / 
randområder 

Der skal eftersås med græs efter fjernelse af antennen. Vi overvejer 
stadig en let beplantning (buskpotentil?). Udestår til foråret 
Vi sår græs og sætter Potentilla’er, hvor antennen har stået. Vi får en 
gartner til at plante (Erling har bolden). Fås i gul, hvid, orange, rød, 
lyserød i forskellige højder. Har blomster hele sommeren. 

   

Vi indkalder senere ca. 4 mennesker til rydning af randområderne (e-
mail). Erling forespørger gartneren. John har købt en buskrydder, så vi 
selv kan udføre en del af arbejdet. 
Erling bestiller gartner. Erling styrer arbejdet. 

Drejer har lovet at fjerne den sidste antennekasse på den vestlige 
legeplads. Jens aftaler nærmere med Dreijer. Dreijer går videre med 
sagen i løbet af efteråret. 
Jens kontakter Dreijer. 

Arbejdslørdag? 
Vi afholder en (kort) arbejdsdag i forbindelse med sommerfesten, 17/6 
kl. 10-13. 

Opfølgning? 

Vi går stadig efter en gartner for at plante buske men Erling har frie 
hænder til selv at beslutte, hvordan det skal gøres 
(gartner/arbejdslørdag). 

Erling har bestilt gartner til rydning af randområder. 

Lokalplan Erling og Niels orienterer. 

Grundejere informeres om den aktuelle situation inden 
generalforsamlingen. 

Niels udsender en orientering via e-mail og hjemmeside inden 
generalforsamlingen. 

Regnskab 2016 Jens orienterer. 

Regnskabet blev fremlagt. Den overordnede konklusion var, at det ser 
fornuftigt ud i forhold til budget.  

Jens har udsendt revideret regnskab, som er lagt på hjemmesiden. 

Revideret udgave accepteret af alle 
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Budget 2018 Jens orienterer. 

Vi lovede på sidste generalforsamling at komme med (alternative) 
forslag til hvad der skal ske med restbeløbet i antennefonden. 

• I budgettet sættes områdeposteringen til 16.000 

• Kontingent forbliver uændret. 

• Vi køber to nye telte – de gamle er ved at være slidte 

• Skuret udvides 

• Købe borde og stole. Erling lægger budget. 

Vil indgå i årsberetningen (regnskab 2017). Bestyrelsen foreslår, at vi 
lader formuen stå, dog mindskes den ved at der er et mindre 
underskud i driften samt ved at vi investerer i følgende:  

• 6 borde og 24 stole (ca. 8000 kr) 

• Vi bygger et nyt og lidt større skur 

• De to gamle festtelte var slidt helt op. Et nyt telt er købt. 

Planlægning af 
kommende 
generalforsamling 

Tirsdag 2017-05-23 på Regnbuen. Borgmesteren deltager. 

Indkaldes med tre ugers varsel (senest 2/5). Niels udsender indkaldelse. 

Frist for forslag er 2 uger (9/5) 

Borgmesteren deltager fra kl. 19:00. Generalforsamling starter kl. 19:30 

Dagsorden følger vedtægterne. 

Vi beder grundejerne indsende eventuelle spørgsmål til borgmesteren 
senest 16/5. 

Indkaldelse er udsendt og lagt på hjemmesiden. 

Der er ikke indkommet forslag fra grundejerne. Heller ikke spørgsmål til 
borgmesteren. 

Spørgsmål til borgmesteren: 

• Vedligeholdelse af stier, veje og P-pladser er nærmest ikke-
eksisterende, på trods af flere løfter om det modsatte (det årlige 
møde mellem kommunen og grundejerforeningerne). Hvornår 
vil der ske noget? 

• Snerydning har nærmest været ikke-eksisterende (i hvert fald på 
stierne) siden kommunesammenlægningen. Hvorfor? 

• Er der planer om, at gadebelysning og/eller veje bliver 
privatiserede? 

• Byggesagen: Hvornår sker der noget vedrørende en ny 
lokalplan, når den endnu ikke er på kommunens budget? 
Der er heller ingen hemmelighed, at grundejerforeningen føler 
sig meget dårligt behandlet af kommunen (ingen/sene svar, 
forskellige kommunikationsformer etc). 

• Offentlig transport, flextur. Hvad er kommunens planer? 

• Strandagergårds blikskure – er de lovlige? 

 

 

 



Side 4 af 4 

Niels har udsendt indkaldelser via e-mail og lagt på hjemmesiden inden 
treugers fristen udløb. 

• Jens sørger for forplejning 
• Dirigentforslag: Bjarne 

• Referent: Leif 

Eventuelt Hundeposetømning – spørg på generalforsamling om nogen vil deltage. 

Forslag: Tur til rododendron parken i Nivågård – Festudvalget 
planlægger. Planlægges. Udsættes til 2018. 

Besøg på Strandagergård planlægges til efter sommerferien. 

– 

 

 

Med venlig hilsen 

Niels 

 


